# 513 Куда б меня Он ни повёл

- 1. Where He may lead me I will go, For I have learned to trust Him so; And I remember 'twas for me That He was slain on Calvary.
- Куда б меня Он ни повёл,
  Пойду без страха и стыда,
  Я знаю: чтоб меня спасти,
  Он на Голгофе пострадал.

#### Refrain

Jesus shall lead me night and day, Jesus shall lead me all the way; He is the truest friend to me, For I remember Calvary.

## Припев

И днём, и ночью за Христом Пойду везде Его путём. Чтоб я любовь Его познал, Он на Голгофе пострадал.

- O I delight in His command,
   Love to be led by His dear hand;
   His divine will is sweet to me,
   Hallowed by blood-stained Calvary.
- Люблю внимать Его словам,
   Люблю, чтоб Он меня держал;
   Чтоб нас приблизить к небесам,
   Он на Голгофе пострадал.

#### Refrain

Jesus shall lead me night and day, Jesus shall lead me all the way; He is the truest friend to me, For I remember Calvary.

## Припев

И днём, и ночью за Христом Пойду везде Его путём. Чтоб я любовь Его познал, Он на Голгофе пострадал.

- 3. Onward I go, nor doubt nor fear,
  Happy with Christ, my Saviour, near;
  Trusting some day that I shall see
  Jesus, my Friend of Calvary.
- 3. Здесь не страшусь я ничего, Ни испытаний, ни труда, Лишь бы во славе зреть Того, Кто на Голгофе пострадал.

### Refrain

Jesus shall lead me night and day, Jesus shall lead me all the way; He is the truest friend to me, For I remember Calvary.

## Припев

И днём, и ночью за Христом Пойду везде Его путём. Чтоб я любовь Его познал, Он на Голгофе пострадал.